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Přítomni: Dr. Polák, Dr. Havelka, Dr. Marek, Ing. Kyc l, Ing. Chamra,                 

Dr. Schröfel (Praha), Ing. Štrosová (Ústí n./L.), I ng. Marschalko 
(Ostrava) 

 
Nepřítomni: Ing. Abram čuková, Dr. Pospíšil, Dr. Klímek, Dr. Dvo řáková 

 

 

Bylo projednáno:  

 

1. Článek zhodnocující přípravu stavebního zákona a o potřebě inženýrsko-
geologických prací k eliminaci škod při povodňových událostech měl zformulovat 
Dr. Pospíšil. Dosud tak neučinil, vymlouvá se na pochroumaný kotník. Doufejme 
v jeho brzké uzdravení. 

2. Na konferenci o úpravě stavebního řádu a územního plánování v návrhu 
stavebního zákona 5. – 6. 11. t. r. ve Zlíně se nikdo z oboru nepřihlásil.                  
Dr. Pospíšil předběžně přislíbil účast, ale potom se zranil, chodí o berlích a na 
konferenci se mu s nimi nechtělo. 

3. Ve Zpravodaji asociace hydrogeologů č. 16 vyšel kompletní přehled legislativy a 
norem ve vztahu k hydrogeologii i inženýrské geologii. Podstatné části budou 
převzaty ze Zpravodaje ČAIG. Zařídí Dr. Schröfel. 

4. Článek z konference o povodních z 3. 11. v Písku od Dr. Luštincové pro Zpravodaj 
není k nalezení. Autorka ho pošle znovu Dr. Schröfelovi. 

5. Byl přečten seznam držitelů oprávnění pro obor inženýrská geologie, který zaslala 
pí. Voblizová z MŽP. Bude zveřejněn ve Zpravodaji. 

6. Dr. Schröfel vyzývá k podávání profilového odborného inženýrskogeologického 
článku do časopisu European Geologist, s termínem do 31. 12. 2003, v angličtině. 
Odměnou by byl prostor pro firemní reklamu. Dr. Marek zváží své možnosti. 

7. Odborný seminář o radonové problematice se uskutečnil 3. 11. 

8. Příští schůzka rady se uskuteční v pondělí 1. 12. ve 14.00 hod. na obvyklém místě 
SF ČVUT v Dejvicích, event. již. od 13.00 hod při obědě v Akademické restauraci 
v Thákurově ulici. 

Po schůzce rady bude od 16.00 hod. následovat seminář se zatím neupřesněným 
tématem. 

 

Zapsal: Jan Marek 


